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رئیس خانه صنعت و معدن ایران خبر داد:

راه اندازی شرکت توسعه و عمران اصفهان
اصفهان – رئیس خانه صنعت و معدن ایران از راه اندازی شرکت توسعه و عمران شهرستان 

اصفهان با سهامداری شهروندان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت توسعه و عمران شهرستان اصفهان، عبدالوهاب سهل آبادی پیش از 
ظهر چهارش��نبه در مراسمی که با حضور رؤسای انجمن های کارگری و کارفرمایی و صنعتگران استان 
اصفهان برگزار ش��د، ضمن تسلیت ش��هادت حضرت زهرا )س( با بیان اینکه هر ساله در هنگام تعیین 
دستمزد کارگران اختلافات زیادی بین انجمن های کارگری و کارفرمایی برای تعیین حقوق وجود دارد، 
اظهار داشت: باید توجه داشت که نظریات هر دو قشر در این میان قابل دفاع است اما شرایط اقتصادی 
برخی از اهداف را تحت تأثیر قرار می دهد. وی با بیان اینکه در سال گذشته و با توجه به ناتوانی در افزایش 
مناسب حقوق و دستمزد به دنبال راهکاری برای ایجاد امنیت اقتصادی برای خانوارهای کم درآمد اصفهان 
بودیم، ابراز داشت: در نهایت راه اندازی شرکت توسعه و عمران شهرستان اصفهان که قانون آن در سال ۸۹ 

مصوب شده است را در دستور کار قرار دادیم.
هدف افزایش درآمد خانوارهای اصفهانی است

رئیس خانه صنعت و معدن ایران با بیان اینکه هدف از راه اندازی ش��رکت توسعه و عمران شهرستان 
اصفهان افزایش درآمد خانوارهای اصفهانی از طریق عضویت در این شرکت است، تصریح کرد: برای این 
امر رایزنی های لازم را با امام جمعه اصفهان، استاندار اصفهان و دیگر مسئولان انجام داده ایم که حمایت 
تمام قد خود را از این شرکت اعلام کرده اند. وی با بیان اینکه اداره کل کار، تعاون و رفاه اجتماعی به عنوان 
ناظر این شرکت تعاونی انتخاب شده است، افزود: باید پنج درصد از شهروندان اصفهان سهامدار این شرکت 
باش��ند و سرمایه اولیه مورد نیاز برای راه اندازی این شرکت ۱۱۴ میلیارد تومان برآورد شده است. سهل 
آبادی با بیان اینکه در اصفهان سال هاست که برای اجرای پروژه های بزرگ مجبور به استفاده از افراد خارج 
از استان و شهر هستیم، ادامه داد: با این اقدام می توان شاهد اتفاقات خوبی در زمینه توسعه و عمران شهر 
نیز باشیم. وی تصریح کرد: سال هاست پروژه هایی مانند قطار سریع السیر اصفهان معطل مانده و از سوی 
دیگر نیز باید توجه داشت که اصفهان حتی یک خط هوایی بومی ندارد و اینها همه نقاط ضعفی است که 
باید برطرف شود. رئیس خانه صنعت و معدن اصفهان با بیان اینکه از قشر پرستاران، کارگران و خبرنگاران 
برای ثبت نام در این شرکت دعوت کرده ایم، افزود: هدف ما این است که افرادی که بضاعت مالی کافی 

ندارند سهام دار این شرکت شوند و نمی خواهیم سرمایه سرمایه داران را افزایش دهیم.
نیاز به ۱۱ هزار و ۴۰۰ نفر سهامدار

 رضا چینی، عضو هیئت مدیره کانون کارآفرینان استان اصفهان نیز در ادامه این مراسم با بیان اینکه 
برای سرمایه گذاری در این شرکت نیاز به ۱۱ هزار و ۴۰۰ نفر سهامدار داریم، گفت: هر فرد باید حداقل ۱۰ 
سهم را خریداری کند که ارزش هر سهم یک میلیون تومان برآورد شده است. وی با بیان اینکه هدف ما از 
تاسیس شرکت توسعه و عمران شهرستان اصفهان ایجاد درآمد مازاد برای اقشار مختلف جامعه است، ابراز 
داشت: باید توجه داشت این شرکت تنها شرکتی است که دولت و سازمان های وابسته طبق قانون مجاز 
به واگذاری های رانتی و جذاب است و این شرکت می تواند با ترک تشریفات مزایده پروژه های عمرانی را 
در دست گیرد. عضو هیئت مدیره کانون کارآفرینان استان اصفهان با بیان اینکه کارفرمایان باید شرایط 
لازم را به اندازه توان خود برای خرید س��هام از س��وی کارگران صنایع فراهم کنند، گفت: در این زمینه 
نیز رایزنی هایی را با یکی از بانک ها برای واگذاری تسهیلات انجام داده ایم. وی با بیان اینکه تجربه دیگر 
شهرستان های استان نشان می دهد که سوددهی این شرکت بسیار خوب بوده است، افزود: در برخی از 
شهرستان های استان شاهد سوددهی ۱۰ برابر سرمایه ها طی دو سال بوده ایم. چینی زمان پذیره نویسی 
شرکت را دهه فجر امسال اعلام کرد و افزود: چنانچه افرادی در مرحله اول موفق به خرید سهام نشوند تا 

پایان سال دوم امکان خرید مجدد سهام را نخواهند داشت.
اقتصاد باید بر مبنای الگوهای معین توسعه باشد

کامران کلانی، مدیرکل کار، تعاون ورفاه اجتماعی استان اصفهان نیز در این مراسم با بیان اینکه ما به 
عنوان دولتمردان رس��التی برای خدمتگذاری به افراد در جامعه داریم، اظهار داشت: اینکه ما نمی توانیم 
در زمینه ارتقای سطح کیفی خانواده ها از نظر اقتصادی تأثیرگذار باشیم جای بررسی دارد و این موضوع 
سال هاس��ت که مغفول واقع شده است.  وی با باین اینکه توسعه اقتصادی به معنای واقعی و نه اقتصاد 
دولتی که نتیجه ای جز رانت و فس��اد ندارد در همه کش��ورها مورد توجه بوده است، ابراز داشت: اقتصاد 
باید بر مبنای الگوهای معین توسعه باشد و این امر با تجمیع سرمایه های اندک مردمی امکان پذیر است. 
مدیرکل کار، تعاون ورفاه اجتماعی استان اصفهان با بیان اینکه قرار بود تا پایان برنامه پنجم توسعه سهم 
ش��رکت های تعاونی در اقتصاد ۲۵ درصد باش��د، ادامه داد: این در حالی اس��ت که باید توجه داشت در 
اقتصادی که ۷۵ درصد آن در دست دولت است می توان اتفاق خوبی را رقم زد؟ این امر اشکالی اساسی در 
ساختار است که باید اصلاح شود. وی با بیان اینکه اقتصاد مقاومتی از سال ۹۲ از سوی رهبر معظم انقلاب 
مورد تاکید قرار گرفت، افزود: برای این امر پنج اصل تعریف شد که اگر محقق شود اقتصاد کشور نجات 
پیدا می کند و راه اندازی این شرکت می تواند نمونه بارزی از تحقق اقتصاد مقاومتی باشد. همچنین اصغر 
برشان، دبیر اجرایی خانه کارگر استان اصفهان در ادامه این مراسم راه اندازی این شرکت را در واقع ایجاد 
حاشیه ای امن برای کارگران و اقشار کم درآمد در جامعه تلقی کرد و گفت: باید این اقشار از ارزش افزوده 
این شرکت بهره ببرند و و لازمه این امر نیز حمایت کارآفرینان و صاحبان صنایع است. وی ادامه داد: در 
کشور کارگران در سود شرکت ها سهیم نیستند و این در حالی است که باید به این بخش توجه داشت 
که کارگران بتوانند پس از بازنشستگی سهامدار شرکت باشند. دبیر اجرایی خانه کارگر استان اصفهان با 
بیان اینکه در حال حاضر در کشورهای پیشرفته بحث خوداشتغالی و کارافرینی بسیار مورد توجه است، 
ادامه داد: این امر باید به جای کار صرف باید مورد توجه باش��د و توس��عه صنایع از سخت افزاری سمت 

وسوی نرم افزاری پیدا کند.

به منظور ارتقاء ایمنی صورت می پذیرد :

عملیات اجرای 12 کیلومتر روشنایی در راه های مازندران
س��اری- رییس��ی به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مازندران، 
مهندس اس��ماعیل فولادی سرپرس��ت این اداره کل اظهار داش��ت: اجرای سیستم روشنایی به ویژه در 
محورهای پرتردد نقشی مهم در کاهش حوادث و دارد و مهمترین کارکرد سیستم های روشنایی ایجاد 
دید آسان و دقیق ، امکان تشخیص وسایل نقلیه در فاصله مناسب ، تشخیص به موقع موانع ، علائم و 
تابلوهای راهنمایی و رانندگی در محورهاست. وی تصریح نمود: عملیات روشنایی کمربندی محورهای 
شمالی ساری بطول ۷ کیلومتر ،ساری –تاکام ۲ کیلومتر، آمل به بابل قدیم)متی کلا( به طول ۲ کیلومتر 
و روشنایی نقطه ای تقاطع ولیعصر فریدونکنار به طول ۱ کیلومتر بزودی مورد بهره برداری قرار می گیرد. 
سرپرس��ت اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اس��تان خاطر نش��ان کرد :حداقل مقدار مورد نیاز 
روشنایی سطح راه بستگی به نوع آن ، سرعت و حجم ترافیک شبانه راه ، وضعیت مکانهای اطراف راه و 

کاربری آن و همچنین میزان عبور و مرور عابرین پیاده دارد .
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امام جمعه موقت تبریز گفت: آمریکا مخالف 
اسلام ناب محمدی است و نمی خواهد ارزش 

های اسلامی در جامعه رواج داشته باشد.
حجت الاس��ام احمد مطهری اص��ل در خطبه 
ه��ای  نم��از جمعه تبری��ز اظهار ک��رد: از ابتدای 
انقاب تاکنون مبارزه با اس��تعمار و استکبار ادامه 
دارد چون هیچ وقت آمریکا با اسام ناب محمدی 
موافق نبوده و مش��کل ما با امپریالیس��م مش��کل 

هویتی بوده است.
وی افزود: اگر آمریکا می توانست به طور فیزیکی 
انقاب را از میان بردارد حتماً این کار را کرده بود 
ام��ا به علت قدرت جمهوری اس��امی اکنون روبه 

حربه نفوذ آورده است.
وی تاکید کرد: اس��تکبار م��ی خواهد با نفوذ به 
انقاب اسامی ارزش های اسامی را کمرنگ کند 
یا از بین ببرد به همین علت داعش و س��ایر گروه 
های ضد اسامی را با هدف نابودی اسام به وجود 

آورده است.
حجت الاس��ام مطهری خاطرنش��ان کرد: همه 
باید بدانیم آنچه که مس��لم اس��ت آمریکا با امثال 
داع��ش و نفوذ به فکر از بین بردن راس��ت و چپ 

و انقابی و غیر انقابی در ایران اس��ت تا س��لطه 
خود را حاکم کن��د. وی افزود: جنایت ها و قتل و 
غارت های داعش در عراق و س��ایر کشورها نمونه 
بارزی در این خصوص بوده و کش��تار مس��لمان و 

غیر مس��لمان و تمام گروه های سیاسی برای آنها 
تفاوتی نداش��ته است. وی با تاکید بر اینکه آمریکا 
ب��ه علت وجود رهب��ری و اطاعت پذیری از ولایت 
تاکنون نتوانس��ته به انقاب خدش��ه ای وارد کند، 

گفت: بر این اساس باید همگی حول محور ولایت 
جمع شویم و فرمانبردار واقعی رهبری باشیم.

حج��ت الاس��ام مطه��ری خاطرنش��ان ک��رد: 
ایس��تادگی و پیروزی انقاب اسامی در سایه ولی 

امر مسلمین بوده است.
وی همچنین ادامه داد: آینده روشنی برای کشور 
در پی��ش داریم و جوان��ان  از جوانان اوایل انقاب 
چیزی کم ندارند البته مسئولین نیز باید مشکات 

معیشتی مردم را برطرف کنند.
وی ادام��ه داد: جوانان انقابی آرزوی ش��هادت 
دارند و امنیت در عراق و سوریه و ملل مسلمان را 

تامین می کنند.
حجت الاس��ام مطه��ری همچنین با اش��اره به 
نقش زنان در جامعه اسامی گفت: حجاب و عفاف 
مانع پیشرفت زنان نیست بلکه عامل پیشرفت آنان 
اس��ت. وی با تاکید بر اینکه اسام و قرآن بهترین 
مدافع زنان در طول تاریخ بوده است، گفت: پیامبر 
و دین مبین اسام ناجی زنان بوده و جلوگیری از 
زنده به گور کردن دختران به دس��ت مش��رکان و 
ارتق��اء جایگاه اجتماعی زن��ان نمونه ای از حمایت 

اسام از بانوان است.  

معاون اس�تاندار آذربایجان ش�رقی و فرماندار 
مراغ�ه با بی�ان اینکه این شهرس�تان ب�ا تولید 
۳۰۰ه�زار تا ۳۵۰هزار تن س�یب، رتبه نخس�ت 
تولی�د ای�ن محص�ول در آذربایجان ش�رقی را 
داراست، گفت: حدود ۱۹۰ هزار تن از این میزان 
به س�یب درجه یک اختصاص دارد و متاس�فانه 
حدود ۱۵۰ هزار تن آن در سردخانه ها انبار شده 

است.
س��یدعلی موس��وی در گفت وگو با خبرن��گار ایرنا 
اف��زود: این محصول پرآب بر پیش از این و طی برخی 
از س��ال ها ب��ه کش��ورهایی چون روس��یه، جمهوری 
آذربایجان، عراق، هندوستان و پاکستان صادر می شد 
اما امسال نیز همچون سال گذشته صادرات آن ناچیز 
بوده است. وی ادامه داد: طبق آمار سال های گذشته تا 
دیماه باید حدقل ۵۰ درصد از سیب درجه یک مراغه 
به فروش می رس��ید؛ ضمن توجه به اینکه پارسال نیز 
کش��اورزان و تاجران سیب با چنین شرایطی روبرو و 

برخی از آنان متضرر شدند.
ب��ه گفت��ه وی احداث س��ردخانه  در شهرس��تان و 
افزایش ظرفی��ت این بخش به ۱۹۰هزار تا ۲۰۰ هزار 
تن که به بستری برای انبارداری این محصول تبدیل 
ش��ده، تنها اقدام عملی برای افزایش بهره وری در این 
زمینه محس��وب می شود و با وجود تلاش های بسیار، 
همچنان واحدهای فرآوری در شهرس��تان راه اندازی 

نشده است. 
وی احداث ش��هرک صنایع غذایی را اقدامی عملی 
در جه��ت افزایش به��ره وری س��یب در مراغه عنوان 

ک��رد و اظهار داش��ت: مراحل اخذ مجوزه��ا و تامین 
زیرس��اخت های مورد نیاز این ش��هرک به خوبی طی 
می شود اما راه اندازی آن و سرمایه گذاری برای فرآوری 

سیب در این شهرک کمی زمان بر خواهد بود.
»موس��وی« همچنین روند کُند ص��ادرات به دلیل 
بس��ته بودن برخی از پایانه ها و محدودیت ها، مراجعه 
نک��ردن تاج��ران میوه ب��ه مراغه به دلی��ل ضعف در 
تبلیغ��ات و فعال نب��ودن تاجران محل��ی را از دلایل 
انبار شدن بخش قابل توجهی از سیب تولیدی مراغه 
در س��ردخانه ها عن��وان کرد و افزود: با این ش��رایط، 
حتی اگر س��یب مراغه در شب عید هم به سفره های 
همه ایرانیان وارد ش��ود، باز هم کش��اورزان و تاجران 

شهرستان متضرر خواهند شد.
معاون استاندار آذربایجان ش��رقی و فرماندار مراغه 
اضافه ک��رد: به نوبه خود مکاتبه های لازم را با مراجع 
ذیصلاح انج��ام داده ایم تا متولیان امر چاره اندیش��ی 
کنن��د و از زیان بیش از پیش کش��اورزان و تاجران تا 

حدودی جلوگیری شود.

 سنندج – عصر آزادی : مدیر مخابرات منطقه 
کردس�تان با اعلام اینکه ارتق�ا تکنولوژی های 
اینترنت همراه و افزایش تعداد سایتهای جدید 
در کردس�تان از اهداف مخابراتی اس�ت گفت: 
در همین راس�تا ،س�ایت جدید تلفن همراه در 

شهرستان بیجار نصب و راه اندازی شد.
حکمت افزود: این سایت در محدوده مسجد ولیعصر 
 ۴G3وG،۲G از نقاط شهری بیجار با تکنولوژی های
نصب و مورد بهره برداری مشتریان قرار گرفته است.

وی اظهارداش��ت: با این اقدام ،ش��رایط اس��تفاده 
مش��تریان س��اکن در این محدوده از ارتب��اط پایدار 
ش��بکه ارتباطات س��یار و سرعت دسترس��ی بالا به 
اطلاع��ات موجود در فضای مج��ازی با بهره گیری از 

آخرین تکنولوژی اینترنت همراه مهیا شده است.
مدیر مخابرات منطقه کردس��تان با اشاره به اینکه 
نقط��ه یاب��ی و تملک آن ب��ا هماهنگ��ی و همکاری 
دس��تگاههای مربوطه اولین گام برای ایجاد س��ایت 
جدید تلفن همراه اس��ت خاطر نشان ساخت: تعامل 

دس��تگاه ها و نهادهای ذیربط در این راستا،شرایط را 
برای توس��عه زیرس��اخت ها و ارائه به موقع خدمات 

مخابراتی فراهم می سازد.
حکمت یادآور ش��د: برای حفاری، نصب تجهیزات 
و امکانات س��خت افزاری و نرم افزاری بر روی سایت 
مذکور بیش از ۲۰میلیارد ریال سرمایه گذاری صورت 

گرفته است.
وی با اعلام اینکه بستر مناسب برای ارائه تکنولوژی 
های3G،۲Gو۴G در نقاط مختلف شهرستان بیجار 
ایجاد ش��ده اس��ت اضافه کرد: در ح��ال حاضر ۱۰3 
س��ایت BTS در این شهرس��تان نصب و راه اندازی 

شده است .
وی از افزای��ش تعداد مش��تریان تلف��ن همراه در 
شهرس��تان بیجار خب��ر داد و گفت: ه��م اکنون ۴۸ 
هزار و ۲۸۱ مش��ترک تلفن همراه از س��رویس ها و 

محصولات شبکه ارتباطات سیار استفاده می کنند.
مدیر مخابرات منطقه کردستان با بیان اینکه بهره 
مندی مش��تریان از سرویس های با کیفیت به عنوان 
اس��تراتژی دارای اولویت جزو برنام��ه های مخابرات 
اس��ت تصریح ک��رد: با تلاش ش��بانه روزی همکاران 
مخابرات��ی و انج��ام دوره ای��ی درایو تس��ت در نقاط 
مختلف ،درصدد رفع مشکلات احتمالی در این حوزه 

هستیم.
حکمت یادآور ش��د: رعایت اصل مشتری مداری و 
پاسخگویی به مطالبات ارتباطی آنها همواره از اهداف 
منطقه اس��ت که برای تحقق این مهم از هیچ تلاشی 

دریغ نخواهیم ورزید.

فرماندار: حدود 1۵۰ هزار تن سیب در سردخانه های مراغه انبار شده است راه اندازی سایت جدید تلفن همراه در شهرستان بیجار

مدیرعامل ش��رکت آب منطقه ای آذربایجان ش��رقی اعلام کرد: 
عملیات احداث س��د »پیغام چای« شهرس��تان کلیبر در صورت 

تامین اعتبار مورد نیاز در مدت ۲ سال تمام می شود.
یوس��ف غف��ارزاده در گفت و گو با ایرنا افزود: س��د پیغام چای 
شهرستان کلیبر حدود ۶3 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و تکمیل  

آن نیازمند ۵۱۰ میلیارد تومان اعتبار است. 
وی اضاف��ه کرد: تکمیل این س��د با توجه به س��یل خیز بودن 
منطقه و وجود مش��کل در تامین آب ش��رب آن، اهمیت بسزایی 

دارد.
وی ادامه داد: سد پیغام چای جزو طرح های اولویت دار وزارت 
نی��رو در دولت س��یزدهم برای بخش آب ، تعیین و تعریف ش��د 
و ق��رار اس��ت این نوع طرح ها با انواع تامی��ن های مالی به پایان 

برسند.
غف��ارزاده گفت: باید در هیچ جای آذربایجان ش��رقی مش��کل 
آب ش��رب نداش��ته باش��یم و به همین دلیل نیز یکی از اهداف 
اصلی تکمیل س��د پیغام چای، تامین آب ش��رب ش��هر کلیبر و 
روستاهای اطراف است. وی در مورد نحوه تامین اعتبار مورد نیاز 
برای تکمیل س��د پیغام چای نیز توضیح داد: نایب رییس مجلس 
ش��ورای اسلامی در سفر اخیر خود به شهرستان کلیبر به ما قول 
داد که اگر ما مش��کل ماده ۵۶ )تهات��ر اجرای طرح با پول نفت( 
ط��رح را حل کنی��م، آنها نیز ۲ بانک را برای حمایت از س��رمایه 

گذاری اجرای طرح مجاب کنند.
وی افزود: اگر این وعده عملی شود خیال ما از بابت تامین تمام 
۵۱۰ میلی��ارد تومان اعتبار مورد نیاز طرح با مش��ارکت ۲ بانک 
راحت می ش��ود که البته کارهای لازم در این زمینه انجام شده و 

در مراحل نهایی است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی یادآوری کرد: 
با توجه به تهمیدات اندیشیده شده برای تامین منابع مالی مورد 
نیاز، امیدواریم س��د پیغام چای در ۲ س��ال آینده به پایان برسد. 
فرمان��دار کلیب��ر نیز در گفت و گو با ایرنا ب��ا بیان اینکه عملیات 
احداث سد پیغام چای به دلیل کمبود اعتبارات تاکنون پیشرفت 
لاک پش��تی داشته اس��ت، بیان کرد: بعد از سیل دهم مرداد ماه 
امسال و به دنبال س��فر نایب رییس مجلس به منطقه، مقرر شد 

ماده ۵۶ برای تامین اعتبار این سد پیگیری شود.
عدالت حاجی پور افزود: در این راس��تا بانک ملت متقبل ش��ده 
که با مشارکت یکی دیگر از بانک ها، اعتبار مورد نیاز تکمیل این 

سد را تامین کند.
وی اضافه کرد: پیمانکار قبلی به رغم زحمات متقبل شده برای 
س��اخت س��د پیغام چای به دلیل ضعف بنیه مال��ی از طرح کنار 
رفته و برای تسریع در عملیات اجرایی، پیمانکار جدیدی انتخاب 

شده است.
وی تش��ریح کرد: ب��ا بهره برداری از این س��د ب��ا ۱۵ میلیون 
مترمکعب ظرفیت ذخیره ، ۲ میلیون مترمکعب آب برای صنعت، 
3 میلیون مترمعکب برای گردشگری و ۱۰ میلیون مترمکعب نیز 
برای کشاورزی  و آب شرب مصرف، تامین و مشکل سیل خیزی 

منطقه نیز برطرف می شود.
فرماندار کلیبر توضیح داد: تامین آب ش��رب در ش��هر کلیبر و 
بخش مرکزی از طریق احداث چاه و چش��مه ها تامین می ش��ود 
که فعلا مش��کلی ندارد، اما بهار و تابستان پارسال در بخش آبش 

احمد در تامین آب شرب چالش داشتیم.
وی یادآوری کرد: پارسال ناگزیر شدیم در بخش آبش احمد، آب 
زراعی را به نفع تامین آب شرب حذف کنیم که انصافا کشاورزان 

نیز همکاری خوبی داشتند و مردم نیز صبر به خرج دادند.
وی گف��ت: اعتب��اری که از مح��ل محرومیت زدای��ی به میزان 
۵۲ میلیارد تومان برای آبرس��انی به قش��لاقات شهرستان کلیبر 
و خداآفرین برای ما تامین ش��ده، زمینه س��از اجرای طرح های 
آبرس��انی توسط شرکت آب و فاضلاب اس��تان است و امیدواریم 

مشکلی نداشته باشیم.
حاجی پور افزود: همزمان با س��د پیغ��ام چای، تصفیه خانه ای 
نیز در پایین دست آن ساخته می شود که آب شرب اهالی را در 

آینده به راحتی تامین کند.
به گزارش ایرنا، عملیات احداث سد پیغام چای شهرستان کلیبر 
در ۱۸۰ کیلومتری ش��مال ش��رق تبریز و بر روی رودخانه ای به 
همین نام در سال ۱3۸۵ آغاز شده است؛ قرار است طول تاج این 

سد ۷۷۲ متر و تونل انحراف آن 3۷۰ متر باشد.

مدیرعاملشرکتآبمنطقهایآذربایجانشرقی:

تکمیلسدپیغامچایکلیبردرصورتتامیناعتبار۲سالطولمیکشد

به همت تلاشگران مهندسی نورد و دیگر مدیریت های مرتبط، 
پروژه مکانیزه کردن سیس�تم بس�ته بندی در ن�ورد ۳۰۰ و ۳۵۰ 

ذوب آهن اصفهان با موفقیت در حال انجام است.
محمد امین یوسف زاده، مدیر مهندسی نورد ذوب آهن اصفهان گفت:  
ایده و طراح اصلی این موضوع  سرپرست نورد 3۰۰  و زیر مجموعه فنی 
داخ��ل کارگاه با همکاری دفتر فنی نورد  در تهیه نقش��ه ها و مدارک، و 
بعضا پرسنل فنی که در سایر کارگاههای نورد، از جمله نورد ۵۰۰، که از 

توانایی فنی خوبی برخوردار هستند ، می باشند.
وی با قدردانی از تلاش و همت جمعی که در کارگاه نورد 3۰۰  ایجاد 
ش��ده است و تشکر از س��ایر مدیریت های مرتبط که هم اینک همکاری 
بس��یار تنگاتنگی با مهندس��ی نورد در این کار ب��ا ارزش دارند، گفت: با 
تکمیل این پروژه کاملا بومی س��ازی ش��ده، از خروج مق��دار زیادی ارز 
برای خرید تسمه بسته بندی و ملزومات آن  که حقیقتا خیلی هم گران 
قیمت می باش��ند،جلوگیری ش��ده  و صرفه جویی قابل توجهی در سال 

حاصل خواهد شد.
محمد صدری سرپرس��ت ن��ورد 3۰۰ در این خص��وص گفت :در نورد 
های 3۰۰  و3۵۰ ذوب آهن اصفهان که محصول میلگرد تولید می شود، 

بس��ته بندی همچنان به صورت سنتی انجام گرفته که در این فرایند از 
سیس��تم تسمه پیچی و دستگاه س��یکلوپ و زیگنود که کلا وارداتی می 
باشد استفاده می گردد و هزینه های خرید خارجی و خروج ارز را در پی 
دارد. در این روش، بسته بندی بصورت دستی و حمل هر بسته، جداگانه 
توس��ط جرثقیل انجام گرفته که  فرایندی سخت و طاقت فرسا و زمانبر 
بوده و گلوگاه تولید هم میباشد . لذا لازم است فرایند بسته بندی و جمع 

آوری محصول بصورت مکانیزه و شکیل انجام گردد.
 سرپرس��ت نورد 3۰۰ خاطر نشان کرد: مزایای سیستم مکانیزه شامل 
حذف تس��مه و دستگاههای تس��مه پیچی، استفاده از میلگردهای تولید 
داخل ش��رکت و خارج از نرم، کاهش زمان بسته بندی، کاهش توقفات، 
افزایش تولید، افزایش کیفیت و شکیل شدن بسته ها و همچنین کاهش 

سختی کار و تعداد نیروی انسانی میباشد.
وی با اش��اره ب��ه این نکته افزود: ب��ا توجه به ش��رایط فرایند فعلی بر 
آن شدیم سیستم بس��ته بندی محصول را تغییر داده و بصورت مکانیزه 
جایگزین نماییم که در این فرایند مکانیزه به تجهیزاتی از قبیل سیستم 
رولیکه��ای جمع آوری ش��اخه های محصول، دس��تگاه گره زن خاموت، 
سیس��تم رولیکهای حمل بسته، سیس��تم قاب زنجیر هیدورلیکی جهت 

انتقال به بس��تر انبارش بس��ته ها و نیز سیستم توزین بسته  و تجهیزات 
اتوماسیون نیاز می باشد.

 سرپرس��ت ن��ورد 3۰۰ گفت : با توج��ه به توانایی های کارشناس��ان 
مهندس��ی نورد طراحی مهندس��ی کل فرایند، در نورد 3۰۰ و با کمک و 

ترسیم در  دفتر فنی انجام گرفت.
وی افزود: این طراحی بگونه ای انجام گرفت که از امکانات و تجهیزات 
موجود حداکثر استفاده شود و کمترین هزینه و کاهش قطعات ساختی و 

خرید و همچنین کمترین تخریب فنداسیون را در بر داشته باشد.
محم��د صدری اظهار داش��ت: در ابتدا طراحی دس��تگاه گره زن نیمه 
اتوماتیک طی شش ماه زمان و پس از تهیه حدود ۱۰۰ شیت نقشه انجام 
گرف��ت و ب��ا بهره گیری از امکانات و تجیهزات موجود در کارگاه ش��امل 
سیلندرهای هیدرولیک، موتور و گیربکس و اسکلت فلزی در حال ساخت 
می باش��د. فقط در صورت خرید این دس��تگاه، هزین��ه ای بیش از صد 
میلیارد ریال برای شرکت در پی دارد. وی افزود: فرایند اجرایی این پروژه 
ب��دون نیاز به توقف کارگاه از ابتدای دی ماه ۱۴۰۰  با همکاری مدیریت 
های نت مکانیک، اتوماس��یون ، نت س��اختمان، امور فنی،  سفارشات و 

خرید شروع  و درحال انجام می باشد.

پروژهمکانیزهسازیسیستمبستهبندیدرنورد۳۰۰و۳۵۰ذوبآهناصفهانراهاندازیشد
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